
Zápis z jednání Komise pro rozvoj obce Strašice 
 

Datum konání: 25. 10. 2016 
Přítomni: Ing. arch. Eva Sovadinová, Šárka Krátká, Tomáš Kunc, Mgr. Jan Sovadina, Ing. Karel 
Šnaiberk 
Omluveni: Mgr. Tomáš Svoboda, Bc. Michal Bagar 
 
Program: 
1. Úvod 
2. Témata k řešení 

a) Návrh parku u radnice 
b) Priority investic pro rok 2017 

3. Závěr 
 
 
 
1. Úvod 
Zahájení komise. 
 
2. Témata k řešení 
a) Návrh parku u radnice 
Komise dostala k posouzení projekt, který řeší návrh zelené plochy vedle radnice (před bývalou restaurací 
Merkur). Projekt řeší umístění laviček s výhledem na ochoz radnice, odstranění nevhodných dřevin, úpravy 
povrchů – částečné vydláždění a umístění Betlému. Samotný Betlém je tvořen několika velkými obrazy, které 
jsou v současné době umístěny v Muzeu. Komise není přesvědčena o vhodnosti umístění právě těchto 
obrazů, protože je důkladně nezná a potřebuje si je prohlédnout.  
Komise odkládá posouzení projektu na další jednání. 

 
b) Priority investic pro rok 2017 
Komise si prošla témata, která byla řešena v průběhu roku a zvolila priority, které jsou uvedeny pod 
seznamem témat. 
 

Koupaliště 
Seznam témat: 

Studie rekonstrukce náměstí a hlavní silnice 
Optimalizace tepelné distribuční sítě, úprava kotelen  
Komunikace mezi bytovkami u hřiště vedoucí kolem domů č.p. 437 a č.p. 439. 
Komunikace v areálu bývalých kasáren, vedoucí směrem od koupaliště přes garáže ke Společenskému domu. 
Odvod vody z komunikace mezi PDA a bytovkami. Není řešen odvod vody, je zde nedostatek kanálů.  
Komunikace u p. Šnaiberka. 
Komunikace, vodovod a kanalizace Dvůr - část nové stavební zóny  
Přechod na křižovatce U Libuše. 
Parkoviště mezi mateřskou a základní školou 
Parkoviště pro návštěvníky CHKO Brdy  
Parkoviště v sídlišti za poštou 
Vodovod ke hřbitovu, faře, bývalé škole, p. Miščíkovi, Tejčkům 
Realizace dětského hřiště u PDA 
Přestavba nebytového prostoru nad rampou v sídlišti Gumídkov 
Úprava zatravněné plochy vedle obecního úřadu "kolem vánočního stromu"-realizace 
Nasvícení kostela a doplnění veřejného osvětlení ze vsi ke kostelu 
Revitalizace areálu kasáren - část Dukla- realizační projekt 
Chodník podél hlavní silnice vedoucí od křižovatky u Libuše do části obce Dvůr 



Bioodpad/odpadové hospodářstvi 
Mateřská školka 
Fasáda radnice  
Revitalizace zeleně v sídlišti pod radnicí  
Alej vedoucí podél hlavní silnice od Obecního úřadu směrem na Huť 
 
 
Komise doporučuje, aby se v r. 2017 preferovali následující investiční záměry: 
 

Komise doporučuje zpracování návrhu optimalizace tepelné distribuční sítě. 
Optimalizace tepelné distribuční sítě, úprava kotelen 

 

Komise doporučuje nákup kiosku pro zřízení občerstvení na koupališti. Může mít podobu 
Koupaliště: 

maringotky nebo stavební buňky. 
Komise doporučuje navrhnout technické řešení pro dopouštění koupaliště. 
Komise doporučuje rozšíření travnaté plochy a vykácení křovin na severovýchodním břehu 
nádrže.  
Komise doporučuje vyčlenit finance na drobné opravy nádrže a na údržbu zeleně. 
Komise doporučuje vybudovat novou lávku ke koupališti. Lávka by měla být dostatečně 
široká pro možný průjezd techniky údržby. 
 

Komunikace mezi bytovkami u hřiště vedoucí kolem domů č.p. 437 a č.p. 439. 
Komise doporučuje opravy a vybudování následujících komunikací: 

Komunikace v areálu bývalých kasáren, vedoucí směrem od koupaliště přes garáže ke Společenskému domu. 
Prověřit odvod vody kanály z komunikace mezi PDA a bytovkami.  
Komunikace u ve Dvoře k domům č.p. 678 a č.p. 665. 
Komunikace, vodovod a kanalizace Dvůr - část nové stavební zóny  
 

Komise doporučuje začít řešit vybudování přechodu na křižovatce U Libuše. 
Přechod na křižovatce U Libuše 

 

Komise doporučuje realizaci parkoviště u sídliště za poštou. 
Parkoviště v sídlišti za poštou  

 

Navrhované místo pro parkoviště na Huti za Hájkovým mlýnem před mostem nebude důležité, neboť je 
naplánovaná realizace parkoviště u Zámečku Tři Trubky.  

Parkoviště pro návštěvníky CHKO Brdy - realizace 

Komise navrhuje situovat další parkoviště blíže k centru obce. Jako vhodný výchozí bod pro návštěvníky 
CHKO se jeví plocha u nové hasičárny. 
 

Komise doporučuje realizaci vodovodu. V souvislosti s realizací vodovodu komise doporučuje řešit doplnění 
veřejného osvětlení. 

Vodovod ke hřbitovu, faře, bývalé škole, p. Miščíkovi, Tejčkům 

 

Komise doporučuje realizaci, která by byla finančně podpořena z dotací. 
Dětské hřiště u PDA - realizace 

 

Komise doporučuje výměnu oken. 
Mateřská školka - realizace 

Komise doporučuje vypracovat studii a následně projekt na dokončení rekonstrukce fasády radnice. Komise 
doporučuje klást při vypracování důraz na rozvážné řešení podobající se původnímu vzhledu radnice. 

Fasáda radnice - projekt 

 



Komise doporučuje Radě obce, aby nechala vypracovat Dendrologický průzkum pro lokalitu Sídliště za 
radnicí. Komise doporučuje odstranění nevhodných dřevin, hlavně keřů. Komise doporučuje provést opravy 
chodníkových ploch kolem bytovky č.466-467 (Na rampě) z důvodu nebezpečí úrazu. 

Revitalizace zeleně v Sídlišti za radnicí  

 

Komise doporučuje Radě obce, aby nechala pokácet dřeviny v areálu Dukly v návaznosti na budoucí terénní 
úpravy a zatravnění. Doporučujeme řešit v součinnosti s Komisí pro životní prostředí. 

Revitalizace areálu kasáren - část Dukla 

 
 
3. Závěr 
Termín příští schůzky komise byl stanoven na 10.1.2017 18,00h. 
Jednání skončeno v 19,30h. 
 
 
 
Zapsala: Ing. arch. Eva Sovadinová                                                                            
Ověřila: Šárka Krátká 

 
 Ve Strašicích dne 2. 11. 2016  

 


